
   
 
 
 
Rondvraag: Rietproef 
 
 
Raadsvergadering 31 januari 2017 
 
 
Vragen aan het college: 
 
1.  Waarom heeft het college pas na ruim zeven weken gereageerd op de brief 

van de provincie inzake de rietproef met betrekking tot het dorp Zoutkamp?  
 

Ook zouden wij graag van het college willen horen of er al een reactie is op de 
brief van het college die naar de provincie is gestuurd.  
En is er een reactie naar het waterschap gegaan? 

 
2.  Wat is het criterium voor de verhoging van het grondwaterpeil? 
 Bij welke verhoging wordt de proef afgebroken en door wie? 
 
3.  Wordt er een zogenaamde nulmeting uitgevoerd bij deze nieuwe ontwikkeling 
 van de rietproef? Worden bv. de kelders gecontroleerd in het risicogebied? 
 
4.  Is het bij het college bekend wanneer Zoutkamp en omgeving op de hoogte 
 worden gebracht over deze nieuw ontstane situatie en de eventuele gevolgen 
 hiervan? 
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